
Åvangs skolen
Skolebestyrelsen
Bestyrelsesmøde torsdag den 20. marts 2023 kl. 
17.00-19.00 i personalerummet (lærerværelset)

Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Dorthea Funder Kaas, Karma Holmberg, Claus Rylander-Chnstensen, Per 
Kofod, Sanne Steenberg, Malene Znaty, Lomse Marcher Hansen, Gitte Hagelskjær Svart 
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg, Poul Enk Killendahl 
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier, Althea Margrethe Themsen 
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesfh, Rikke Beier, Christian Faurholdt Jeppesen

Afbud: Malene, Claus, Per, Lomse, Poul Enk,

rden Ti »LIL'IC ^Referat

1. Godkendelse af dagsorden 17.00 Forslag om fremadrettet punkt med 
punkter til kommende møder samt 
eventuelle aftaler/hvem der er 
tovholdere.

Karina går kl. 18 30 og Pernille går kl.
18.45.

2. Orientering fra: 17.05 Orientering fra Christian Buchholdt vedr.
Ledelse: arbejdet med opbygning af det grønne

• Personalenyt område.
• Økonomistatus • Elever bliver løbende inddraget i
• Ind-og udmelding af forskellige opgaver (maler, hjælper

elever med at sætte skur op, mv.) med
Formand: henblik på at give tilhørsforhold.

® Der er ansøgt om midler både hos
Medarbejdere: BRK og ved fonde gennem længere

tid bl.a. til et orangeri (10 m x 6 m).
Elever: Lige nu afventes de næste skridt i

processen. Sagen skal tages op
som et anlægsprojekt

• Den politiske proces herfra er, at



det skal til vedtagelse i BSD og 
efterfølgende ØP. Der forventes 
svar inden sommerferien.

• Pt fattes der 141.000; som søges i 
forskellige fonde. Der er for 
nuværende fondet 450.000 kr. og 
tildelt 120.000 fra åben pulje.

• Der er påtænkt et samarbejde med 
BOFA i form af elever afhenter 
mursten og afrenser dem. Dette 
bl.a. som et led i samarbejdet med 
BOFA og ift arbejde med 
bæredygtighed. Den endelige plan 
for dette er ikke på plads

Ledelse:
Regnskab 2022 afsluttet. 
Regnskabsafslutningen indgår i 
budgetopfølgningen for 2023.

3 udmeldelser.

Skolelederstillingen er i proces.

Besøg fra børnehaver (de kommende 
skolebørn) i foråret.

Medarbejder:
Intet nyt

Eleverne:
Elevernes ønske om basketballnet er 
imødekommet, og de er sat op.

Danske Skoleelever har været på skolen 
og tale med elevrådet bl.a. om en 
konkurrence om at blive årets bedste 
elevråd, hvor der kan vindes 10.000. 
Elevrådet vil lave en video om de tiltag de 
har arbejdet med bl.a. Det Grønne Råd og 
Kantinen, for at deltage i konkurrencen

Det går godt med kantinen både med 
oprydning, kagesalg, mv.



Det er drøftet ude i klasserne, hvordan de 
5000,- kr. der indkom fra 
pantkonkurrencen i sidste års grønne uge 
skal bruges. De små ønsker frugttræer og 
buske ligesom der har været ønske om at 
sætte planteløg, så man kan være med til 
at præge udeområderne.

Det er drøftet om man vil have 
undervisningsmiljørepræsentanter fra 
elevrådet. Pt. afventes tilbagemelding på 
hvordan man ønsker repræsentanterne 
udvælges. Dette aftales på næste 
elevrådsmøde.

3. Samråd -12. april 16-18
Deltagere og emner

17.35 Deltagere:
® For-person for Skolebestyrelsen - 

Malene
• Medarbejderrepræsentant
• Elevrådsrepræsentant
• Ledelsesrepræsentant - Christian

Emner:
Helhedsplan for vedligeholdelse af 
udearealerne på skolerne for at styrke 
elevernes trivsel, fællesskaber, udvikling, 
og læring.

4. Kommende kommunal 
budgetproces
Opprioriteringsforslag

17.45 Brainstorm fra dagens møde:
® Udearealer
* Toiletter
® Samlingssal
® Fællesskaber for børn og unge i 

fritiden
® Kompetenceudvikling til at arbejde 

med low arousel
® Principper fra Fælles Folkeskole 

Bornholm skal tænkes indarbejdet 
i opprioriteringsforslagene.

Video og regnskab fra det tidligere 
udarbejdede forslag ift. udearealer 
fremsendes til Skolebestyrelsen som 
forberedelse til drøftelse og evt. 
prioritering på kommende



skolebestyrelsesmøde

5. Proces for skolens 
udviklingsplan

18 10 Der er deadline i april 2024 for skolernes 
kommende udviklingsplan. Der arbejdes 
med de 7 strategier som SB tidligere er 
præsenteret for

Ledelsen udarbejder en procesplan for 
arbejdet, som præsenteres på kommende 
skolebestyrelsesmøde.

6. Principper for lejrskoler 18,30 Ønske fra elevrådet-

1 forbindelse med lejrskole i 9. klasse 
ønsker elevrådet; at der tages stilling til 
medfinansiering i form af mulighed for at 
benytte sig af mdtægtsgivende aktiviteter 
til at måtte dække rejse og ophold og ikke 
kun aktiviteter.
Der er et ønske om, at der sættes et loft 
for, hvor meget af de indtægtsgivende 
aktiviteter, der må benyttes til at dække 
transport og overnatning

Elevrådets forslag:

En klasse/årgang kan arrangere 
indtægtsgivende virksomhed i skoletiden 
for at kunne supplere det beløb, skolen 
giver pr elev Klassens/årgangens indtægt 
i skoletiden må indgå som supplement til 
grundudgifterne til rejse og ophold. Der 
foreslås et loft på beløbet pr. elev på 700,- 
kr.

7. Årshjul
Oplæg fra formand

18.40 Flyttes til møde i april grundet fravær fra 
formand

8. Punkter til kommende møder 
og aftaler

Prioritering af aktiviteter på udearealerne 
med henblik på fremsendelse af 
opprioriteringsforslag til BSU
Der nedsættes en gruppe, der arbejder 
videre med oppriontermgsforslaget til 
udearealer



Opsamling på om der skal være et nyt 
legepladsudvalg ift. om der skal arbejdes 
videre med den oprindelige plan for 
legepladsen.

Procesplan for skoleudviklingsplan 
præsenteres på skolebestyrelsesmøde 
april.

Elevrådets forslag ift. at indtægtsgivende 
aktiviteter i skoletiden må bruges til at 
dække grundudgifter til lejrskole tages op 
til beslutning.

9. Eventuelt 18.50 -

10. Godkendelse af referat 18.55

Christian Faurholdt Jeppesen 
Skoleleder

i?


